

UNITED NATIONS
United Nations Mission for the
Referendum in
Western Sahara



NATIONS UNIES
Mission des Nations Unies pour
l'Organisation d'un Référendum au
Sahara Occidental

MINURSO

Press Review
21 March 2013

Statement made today by Christopher Ross, Personal Envoy of the UNSG for Western Sahara

From Rabat :

« J'entame à Rabat une nouvelle tournée consacrée à la recherche d'une solution à la question du Sahara occidental, conformément aux résolutions successives du Conseil de sécurité.

« La situation dangereuse dans la région du Sahel et de ses alentours rend une solution plus urgente que jamais.

« À cet égard, j'ai eu des entretiens approfondis avec le Chef de Gouvernement, le Ministre des Affaires étrangères et de la coopération, et les Présidents des deux chambres du parlement, sur le meilleur moyen de faire avancer le processus de négociation. Je vais voir aussi le Ministre de l'intérieur et d'autres personnalités.

« Je présenterai les conclusions de ma tournée au Conseil de sécurité le 22 avril 2013. »

English version

« In Rabat, I am starting a new tour dedicated to searching for a solution to the question of Western Sahara, in line with successive Security Council resolutions.»

« The situation in the Sahel region and its vicinity makes a solution more urgent than ever.

« In that regard, I have had substantive meetings with the Head of Government, the Minister of Foreign Affairs and Cooperation and the Presidents of the two Chambers of Parliament, on the best procedure to follow in order to advance the negotiation process. I will also see the Minister of the Interior and other personalities.

« I will present my conclusions to the Security Council on 22 April 2013. »